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Fèlix Alonso (Barcelona, 1959) és alcalde d’Al-
tafulla des de 2011 per Alternativa Altafulla 
(AA). Després del compliment dels primers 100 
dies del nou mandat municipal, ens asseiem 
amb Alonso per parlar dels diferents temes que 
afecten Altafulla en la setmana de la seva festa 
major.

Després de 100 dies de mandat municipal, com el valora?
—Per a mi és un orgull ser l’alcalde més votat de la 
història d’Altafulla. Estem molt satisfets dels resultats 
i de reforçar un equip de govern que havia funcio-
nat bé, per això la ciutadania li va donar suport. Els 
primers 100 dies han estat continuistes. No podia ser 
d’una altra manera.  Estem mantenint el ritme dels 
darrers quatre anys, tot i les dificultats que represen-
ta tenir un calendari tan marcat amb les eleccions al 
Parlament i les generals. 

El nou govern va deixar fora un antic soci, Convergència. 
Hem vist com als plens estenen la mà a l’equip de govern. 
Tenen possibilitats d’entrar a formar-ne part?
—No em plantejo incorporar-los, sempre que no tren-
quem amb l’EINA, cosa que ni volem ni creiem que 
passi. A l’anterior mandat, la incorporació de CiU es 
va fer perquè calia màxima unitat al govern per dos 
motius: el tema de les Bruixes i la l’ARSAL. Són dues 
incògnites ja resoltes. Si no es produeix cap situació 
d’emergència, difícilment els incorporarem.

A la campanya electoral vam veure fricció amb ERC. El dia 
a dia del govern ja ho ha fet oblidar?
És clar. Les campanyes generen tensió, i més quan 
ets rival directe. Però jo m’oblido de les coses nega-
tives, cosa que de vegades pot ser un defecte. Tenim 
formes de ser diferents, però això passa a totes les 
feines, i l’important és sumar, valorar els aspectes 
positius dels altres i tirar endavant. I això ho fem.

La nova formació del ple és la quarta, Ciutadans. Com 
valora la seva tasca?
De moment, considero que hem guanyat en l’opo-
sició. Almenys, als plens i a algunes comissions es 
comporten com crec que s’ha de comportar l’opo-
sició. El més important en política és ser honest i 
constructiu i fins ara la sensació és aquesta. 

De cara al 2016, s’han congelat les ordenances fiscals 
excepte la de la brossa, que ha pujat un 1%. Molts alta-
fullencs es queixen que tenen un IBI molt alt. Es planteja 
abaixar-lo?

No. Des de l’inici hem dit que volíem mantenir el ni-
vell d’ingressos. Altafulla es defineix per una determi-
nada qualitat de vida i per garantir-la, necessitem uns 
ingressos que nosaltres valorem en aquesta quanti-
tat. Estem d’acord que l’IBI pot ser un impost injust, 
però és l’únic que tenim. Per tant, si volem seguir 
tenint els serveis actuals i liderar el Baix Gaià i proba-
blement el Tarragonès, calen aquests recursos. No-
saltres ho hem dit sempre i no hem enganyat a ningú: 
qui defensi una rebaixa d’impostos, pot votar CDC 
d’aquí a tres anys i mig, que va prometre abaixar-los 
i mantenir serveis. Sóc alcalde d’Altafulla perquè els 
meus conciutadans visquin el millor possible i per fer 
això ens calen aquests ingressos imprescindibles. 
Escoles bressol, el camp de gespa, l’escola de músi-
ca, el poliesportiu... valen molts diners.

Diners que serveixen per inversions. El projecte de l’antic 
hospital és el que està més avançat?
No. Tenim dos objectius clars: l’arranjament de la Via 
Augusta i el de l’entorn de la Vila Closa. Després ve 
l’antic hospital. Això no vol dir que si sorgeix alguna 
possibilitat l’antic hospital s’avanci, però les prioritats 
polítiques són aquestes. 

Què cal fer a l’entorn de la vila closa?
Dinamitzar-la. De fet una de les idees és elaborar 
un pla de dinamització. Ens plantegem fer-la més 
atractiva sense malmetre’n la imatge. Treballem en 
algun element que pugui ser un reclam a l’hora que 
conservi la forma de viure d’aquest espai.

El dia 20 serà cap de llista d’En Comú Podem per Tarrago-
na. Això de ser alcalde i diputat és bo per poder treballar 
pel territori o és dolent perquè estarà poc a Altafulla?
Jo treballo actualment a Barcelona i tres dies a la set-
mana ja estic fora d’Altafulla en horari laboral. L’únic 
que canviaria és Barcelona per Madrid. Jo em vaig 
oferir com a candidat per forçar unes primàries, i no 
n’hi va haver perquè em van considerar una persona 
de consens dins del partit. Em sento agraït, però en 
part em va decebre perquè no ho va haver primàries: 
cal democratitzar les organitzacions. Pel que fa a la 
confluència, cap partit s’ha d’imposar a un altre.

Se sentirà còmode en aquesta confluència de tants partits?
—Espero que sí. Sóc partidari d’un grup propi al 
Congrés, però si això no es dóna, tenim llibertat 
d’adscripció política. Si Izquierda Unida necessita 
ajuda i jo estic en condicions d’ajudar-los, els hi do-
naré. Sóc honest amb els meus ideals i mai no trairia 

la meva organització. Si Garzón i Iglesias vénen a 
Catalunya durant la campanya, haurien de compor-
tar-se, conscients que aquí van junts.

Catalunya Sí Que Es Pot protagonitzava certa polèmica pel 
seu posicionament davant la declaració independentista 
del Parlament, amb Joan Giner alçant la veu. Què pensa 
d’aquesta posició?
És normal que hi hagi dissensions. Per exemple, a 
nosaltres ens agradaria que la CUP formés part de la 
confluència, i és normal que hi hagi persones prope-
res a la CUP perquè consideren que ha d’estar dins 
de la confluència. També hi intervé el bagatge polític 
i això és un problema: el 15-M va tenir conseqüèn-
cies positives però també negatives, com l’antipolí-
tica, que és perjudicial per la societat. La política és 
vocació però no deixa de ser feina i l’experiència és 
imprescindible. La trajectòria és important i molts 
cops, els grups nascuts a l’ombra de les televisions 
han demanat sovint que la gent no tingui passat polí-
tic. Crec que és més un defecte que una virtut. 

Hi haurà tall de carretera el 29 de novmbre per resoldre 
la problemàtica de l’N-340. És dels alcaldes que més ha 
parlat d’aquest tema...
Sí, perquè és un absoluta necessitat per al territo-
ri, igual que conèixer el nostre futur ferroviari. Els 
polítics hem de planificar el futur i les infraestructu-
res són claus en el nostre desenvolupament. Fins 
ara s’ha fet tot sobre la marxa, pensant massa en 
el transport de vehicles pesants. No pot ser que el 
corredor mediterrani no tingui full de ruta: portem 
gairebé 40 anys de democràcia i encara no sabem 
què volem fer. A la gent li sona lluny, però és cabdal 
per al progrés del país. No podem tallar-li les cames 
a l’eix mediterrani, que té unes possibilitats immen-
ses vers Europa. 

Això també val pel tercer fil. L’Ajuntament d’Altafulla va 
presentar un contenciós administratiu a l’Audiència Nacio-
nal sobre aquest tema. Per què?
Intento ser dialogant amb tothom, però no supor-
to que ens prenguin el pèl, ni a mi ni a Altafulla. En 
el tema del tercer fil s’han trepitjat els interessos 
d’Altafulla, perquè tal com estava plantejat suposava 
la pèrdua de la meitat del transport de passatgers, 
i això no es pot consentir. L’èxit d’Altafulla és la 
proximitat amb Barcelona, a una hora. El que m’ha 
estranyat és que, a banda de Ballesteros, els altres 
alcaldes no hagin estat al nostre costat, quan molts 
havien de ser els líders d’aquest moviment.

Fèlix Alonso, escollit cap de llista d’En 
Comú Podem al Congrés dels Diputats

L'alcalde d'Altafulla, Fèlix Alonso, ha estat escollit cap de llista 
d'En Comú Podem a Tarragona per les eleccions generals del 20 
de desembre. 
A la foto, Fèlix Alonso i Alberto Garzón durant la visita que va fer 
el diputat a la vila d’Altafulla. Ara els dos, tal i com apunten les 
enquestes, es trobaran a les Corts Generals.

El BaixGaiàDiari.cat va entrevistar l'alcalde d'Altafulla, Fèlix Alonso, per fer balanç dels 100 primers dies de mandat municipal. Als lectors 
del Full els oferim un resum de l’entrevista feta per els periodistes Guillem Bargalló i Gerard Recasens

Font: Diari El País (21-11-2015)
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Altafulla se solidaritza amb les 
víctimes de París i de Beirut. 
Altafulla recapta 680 euros en 
el concert solidari en favor 
dels refugiats sirians, celebrat 
a la plaça de l'Església. La 
regidoria d'Acció Social i 
Ciutadania destinarà aquests 
diners a l'ONG ACNUR.

Els alcaldes dels municipis afectats per l'alta si-
nistralitat i l'elevat volum de trànsit en la N-340 
tallaran la carretera el proper diumenge 29 de 
novembre, a les 12 del migdia, al seu pas per 
l'Arboç. L'acció ha estat proposada per l'alcal-
de d'Altafulla, Fèlix Alonso, davant la manca de 
respostes del Ministeri de Foment. Els alcaldes 
representants del "Pacte de Berà" han triat l'Ar-
boç per ser el primer dels municipis afectats en 

el tram que va de Vilafranca del Penedès a Tor-
redembarra. Aquest, a més, té el greuge afegit 
que la N-340 encara el travessa. 
La demanda del ‘Pacte de Berà continua sent 
la gratuïtat de l'AP-7 per a tots els vehicles en 
aquest tram. També volen parlar del futur traçat 
de la nova A-7, que volen que se situï a l'entorn 
de l'actual AP-7, evitant al màxim "que es trinxi 
més el territori".

El ‘Pacte de Berà’ 
tallarà la N-340 el 

proper diumenge 29 
de novembre al seu 

pas per l’Arboç

Uns 600 escolars d’arreu del Tarragonès, en el VI Cros del Roquissar dels que més 
de 200 participants eren dels centres educatius d’Altafulla. La sisena edició del 
Cros El Roquissar – Altafulla, que organitzen l’AMPA de l’Escola El Roquissar, 
l’Ajuntament d’Altafulla i el Consell Esportiu del Tarragonès, amb la col·laboració 
de l’Escola El Roquissar, el Club Atletes d’Altafulla i l’Escola La Portalada ha 
estat, de nou, un èxit tant a nivell de participació -aquest any s’ha tornat a 
superar el nombre de participants-, com d’organització amb la participació de 
nombrosos voluntaris que han fet possible una matinal espectacular. Les curses 
mini de P-3/P-4 i P-5, no eren competitives i a tots/es els participants van rebre 
una medalla de record.

Altafulla celebra amb èxit la Festa Major de Sant Martí 
Altafulla ha viscut un any més, amb èxit de participació, la Festa Major 
de Sant Martí. La pregonera Carme Vives, veïna del poble, va ser 
l'encarregada d'encetar la festivitat amb un discurs proper i emotiu en el 
qual va repassar la seva vida al municipi, com a infermera, al costat del 
també veí Martí Royo, amb les seves filles, les seves amistats que amb 
el pas del temps també s’han convertit en part de la seva família, i amb 
un recorregut també per la seva trajectòria com a regidora municipal 
durant dotze anys. 
Han estat més d'una seixantena d'actes programats en la Festa Major. 
Així, durant tots aquests dies de festa, la ciutadania ha pogut gaudir 
de conferències, presentacions, exposicions, teatre, concerts, balls, 
esmorzars, vermuts, sopars, cercaviles, castells, correfocs, contacontes, 
i correbars, entre moltes altres activitats. 

El municipi seu d’Altafulla, que acollirà 
la competició de triatló durant el 2017, 
ja disposa de la bandera dels Jocs 
Mediterranis. 
L’alcalde d’Altafulla, Fèlix Alonso, 
ha rebut la bandera de mans de 
l’alcalde de Tarragona i president 
del Comitè Organitzador dels 
Jocs, Josep Fèlix Ballesteros, en 
un acte celebrat a l’Ajuntament 
d’Altafulla. L’alcalde de Tarragona, 
Josep Fèlix Ballesteros, s’ha 
mostrat “agraït per la implicació 
i el suport en el projecte que 
ha tingut Altafulla amb els 
Jocs.  L’alcalde de Tarragona ha 
destacat l’especialització del municipi amb la disciplina de la triatló i ha assegurat 
que “estic convençut que Altafulla serà la millor seu possible per realitzar la 
competició de triatló l’any 2017”. Per la seva banda, l’alcalde d’Altafulla, Fèlix 
Alonso, ha conclòs assegurant que “Tarragona 2017 serà un impuls magnífic 
tant a nivell turístic, cultural, econòmic i esportiu, però sobretot servirà perquè 
els nostres pobles i les nostres ciutats estiguin més units per reivindicar el que 
sempre hem dit. Tarragona és el sud amb vocació de nord”.


